
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 456
Vil ministeren i forlængelse af svaret på SAU alm. del - spørgsmål 154 og
med baggrund i værnsreglerne give en sammenhængende redegørelse for,
hvorfor det ikke skulle være relevant at returnere stempelmærker f.eks. taget i
betragtning, at nye skal påsættes ved afgiftsstigninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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